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Referat til styremøte i Nannestad og Omegn Hundeklubb 

  

 

Møtenummer  5 

Sted  Klubbhuset, Trandum, Mogreina 

Dag, dato Mandag 28.08.2023 

Klokkeslett Kl. 19.30-21.00 

Oppmøte Steinar Andresen, Hege Andresen, Anette B. Gudmundsrud,  

Marie-Kristine Spjeld, Ingvild Fremmerlid 

Frafall Heidi S. Ånerud, Marita Grønbekk, Rita Nordtug 

 

Kommentarer underveis* 

 

22/23 Godkjenning av møteinnkalling 

Godkjent 

 

23/23 Godkjenning av referat fra styremøte 28.04.2023 

Godkjent 

 

24/23 Gjennomgang økonomi 

Spørsmål til neste gang: 

Post 3100 hva ligger i denne posten? 

Post 3900 hva ligger i denne posten? 

Post 6540 hva ligger i denne posten? 

*Post 7422 hva skal vi gjøre med belønningssystemet? Husk å evaluere høsten 2023. 

 

 

25/23 Nytt fra gruppene 

Bruks, hverdagslydighet, rallylydighet og agility  

Ikke noen store nyheter på bruks- og hverdagslydighet. Nettopp startet opp så trolig vil det bli litt flere som 

kommer på trening utover. Stadig henvendelser om treningsmuligheter via hjemmeside og Facebook.  

 

Rally har trent godt gjennom sommeren og mange viser gode resultater på konkurransebanen.  

 

Ikke noen store nyheter på agility. Mulig vi er litt færre enn tidligere, ønske med om flere medlemmer og flere 

mennesker. Mulighet for å trene fritt på mandager og onsdager?  
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26/23 Saker 

Sak 05/23-04 

Tittel Dugnad 

Informasjon Planlegging av dugnad med følgende oppgaver som ønskes å få gjort.  

Kommentar Oppgaver: 

1. Kappe kvister og trær slik at vi få montert lys og lamper i slutten av mai. 

Ansvarlige er Steinar og Rita  

2. Rydde gammel container, samt lage inventaroversikt.  

Ansvarlige er Heidi og Ingvild   

3. Rydde kjelleren på huset 

Ansvarlig er Hege  

4. Rake underlaget i hallen, kalke utebanen og rake og rydde treningsområde 

Ansvarlig er Steinar og Anette 

5. Lage gjerde 

Ansvarlig er Steinar 

 

Det er nå avgjort at vi skal bestille container til å kaste rett opp i, og ikke kjøre hengere til 

ØRAS.                

De ansvarlige oppretter arrangement og avholder dato for dugnad.  

Ansvarlig Styret 

Status Ferdig 

 

Sak 05/23-06 

Tittel Dugnad, lys  

Informasjon Fagfolk eller dugnad, skal tilhørende stolper også sjekkes? 

Kommentar Blitt enige om å bruke fagfolk. Tilbud fra Gardermoen Elektro på totalt: Bytte ut alle lys, nytt 

lys utenfor port, to nye lyskastere på siden av hallen ut med den nye agilityhallen, nye lys 

inne i hallen, nytt sikringsskap. Totalt med rekvisita og arbeid kommer det på 150 000 kr. 

Budsjett på 60 000 kr og 90 000 kr over budsjett. Styret ønsker å kalle inn til et 

ekstraordinært årsmøte og ta opp dette som egen sak.  

Av ekstraordinært årsmøte ble det godkjent om bruk av ekstra midler. Det er bestilt 

elektrikere som skal gjøre det ønskede arbeidet.  

Ansvarlig Styret 

Status Ferdig 
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Sak 16/23-01 

Tittel Dugnad 

Informasjon Vårens vakreste eventyr «møkkplukking» 

           Må gjøres før 1. mai. 

Hva skal gjøres:  

Styret er dugnadsansvarlig. 

Plukke møkk fram til minnesmerket og opp til rundkjøringen på Trandum.  

Uke 17, hver gruppe tar sitt ansvar for sitt område samtidig med treningen.  

Gruppeansvarlig må ta ansvar for hvert sitt område. Sies i fra på samme dag som vi har 

trening. Gruppeansvarlig må si ifra til den som holder treningen.  

Ansvarlig Steinar 

Status Ferdig 

 

Sak 21/23-01 

Tittel Ny halldør 

Informasjon I sesongen 2022/23 har det tidvis vært vanskelig å åpne halldøren grunnet isdannelse som 

gjør at halldørene må hakkes opp. 

Utfordringen kommer særlig på vårparten når snøen smelter og det er kaldt om natten og 

varmt om dagen. Utfordringen kommer særlig på vårparten når snøen smelter og det er 

kaldt om natten og varmt om dagen. 

På grunn av hvordan hallen er plassert i terreng, er hallen laveste punkt som også gjør at det 

tidvis er masse vann utenfor å også inn i hallen. Jeg ønsker at styret tar opp spørsmålet om vi 

skal investere i ny halldør/ekstra dør som er høyere enn nåværende slik at det også ved 

masse vann vil være mulig å komme inn i hallen. 

Kommentar  

Ansvarlig Rita  

Status Videreføres 
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Sak 26/23-01 

Tittel Skal vi endre på rutinene for betalt treningsavgift? 

Informasjon I dag kan nye medlemmer melde seg inn, betale treningsavgift og så kontakte klubben for å 
begynne å trene og få tilgang til hallen. Dette er vel feil rekkefølge. Det er ikke "profesjonelt" 
at noen betaler før de har vært i kontakt med klubben, og i verste fall, må få tilbake 
pengene. 

Dagens praksis medfører også en del ekstrajobb for vedkommende som er ansvarlig 
klubbkontakt 

Kommentar Forslag: 

· Endre hjemmesiden vår, for å bedre klargjøre hva som gjelder. 

· "Nye medlemmer som ønsker tilgang til å egentrene i hallen skal kontaktes av 
gruppeansvarlig for den gren de ønsker å trene. De vil bli invitert til å komme på 
felllestrening for den aktuelle gruppen. De vil der også bli gjort kjent med hvordan bruk av 
treningsfasiliteter og regler fungerer. Tilgang og koder sendes ikke ut før overnevnte er 
gjennomført og treningsavgift er betalt." 

· Det bør også komme klart frem at nye medlemmer IKKE skal betale treningsavgift før de har 
vært i kontakt med klubben/aktivitetsansvarlig. 

Endre intern rutine for nye medlemmer: 

· Når et medlem kontakter klubben, skal de bli spurt om hvilken aktivitet de ønsker å delta 
på. 

· Gruppeansvarlig får kontakt informasjon og kontakter vedkommende 

· Medlemmet blir invitert med på trening 

· Hvis medlemmet ønsker å fortsette å trene, får vedkommende informasjon om betaling av 
treningsavgift og gjeldende regler for bruk av hallen. 

· Når treningsavgift er betalt, får medlemmet tilgang til booking og kode til nøkkel. 

Styret er enig i at dette burde endres. Endring av tekst på våre hjemmesider er en fordel.  

Ansvarlig Hege og Anette 

Status Videreføres 
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Sak 26/23-02 

Tittel Hvem skal betale treningsavgift, og hvor mye? 

Informasjon  

· I dag kan systemet med treningsavgift virke urettferdig. (det vil alltid bli urettferdig for 
noen). 

· Treningsavgiften betales pr. medlem, ikke pr. ekvipasje. Det vil si at hvis en person har 4 
hunder, betales en avgift på kr. 750,- 

· Hvis en familie på to har en hund hver, betales en avgift på kr. 1500,- 

· Hvis en familie på to med et fullt betalende medlem og et familiemedlem har en hund, 
betales en avgift på kr. 750,-, men det er kun det registrerte medlemmet som kan booke 
hallen og trene. Familiemedlemmet har ikke tilgang til å booke hallen. Medlemmet som har 
tilgang til hallen kan selvsagt booke for familiemedlemmet, men det er ikke helt korrekt 
måte å gjøre dette på. 

Hvordan kan vi gjøre dette mest mulig rettferdig for alle? 
 Et medlem med mange hunder vil få mye treningstid i forhold til medlemmer med en hund. 

Samtidig vil det bli veldig dyrt hvis et medlem skal betale treningsavgift for alle hundene 
sine. 

· Kan vi innføre ett "rabattsystem"? Vanlig pris opp til to hunder, og halv pris for de neste? 

· Kan vi ha en familie treningsavgift, med halv pris for familiemedlem? 

Dette har vært diskutert tidligere, men styret bør evaluere dette med jevne mellomrom og 
ha en formening om det. 

Eventuelle endringer bør vel tas opp på årsmøte. 

Styrets forslag:  
Treningsavgift 750 kr for inntil 2 hunder, 200 kr ekstra for hver hund over 2 stykk.  
Inntil 2 husstandamedlemmer kan trene en hund forutsatt at begge er medlem av klubben.  

Ansvarlig Steinar 

Status Videreføres 

 

Sak 26/23-02 

Tittel Fylle store hull? 

Informasjon Skal vi kjøpe inn noe subus og fylle opp de store hullene mellom bane 1 og 2? De begynner å 
bli veldig dype, og vil bli vanskelige til vinteren. 

Kommentar Styret er enig  at dette skal gjøres.  

Ansvarlig Steinar 

Status Videreføres 
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Sak 26/23-04 

Tittel Kjetting? 

Informasjon Skal vi gjøre noe med innkjøringen til banene. Det spørs om den "kjettingen" som er der i 
dag, holder til vinteren. 

Kommentar Vi prøver å utbedre dette, men ikke å kjøpe helt nytt enda.  

Ansvarlig Steinar 

Status Videreføres 

 

Sak 26/23-05 

Tittel Gjestetrening i klubben? 

Informasjon Har snakket litt rundt om å eventuelt kunne starte opp med gjestetrening i klubben, at man 
som medlem kan ha med seg en person eller fler på trening uten at de må være medlem. 
Steinar nevnte at det kunne ha kosta 75 kr pr. pers og at det vil gjelde både på egen booking 
og på organisert trening. Dette vil jo gi en ekstra inntekt til klubben. Det er flere klubber som 
har gjeste trening som et alternativ.  

Kommentar Styret er enige om at gjestetrening er ok. Samme person kan gjestetrene maks 5 ganger i 

løpet et år. Navnet på den som skal gjestetrene skrives på booking. Vipps som betaling 

20260. 

Ansvarlig Marita 

Status Ferdig  

 

Sak 26/23-06 

Tittel Støtte på 5000 kr til å ordne container 

Informasjon  

Kommentar Ja, styret er enig at dette kan gjennomføres. Penger bevilges til formålet.  

Ansvarlig Heidi 

Status Ferdig 

 

Sak 26/23-07 

Tittel Utleie av hindermateriell til stevne 

Informasjon Utleie av hindermateriell til stevne 

Kommentar Styret sier ja til utleie av hindermateriell.  

Ansvarlig Siw 

Status Ferdig 
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Sak 26/23-08 

Tittel Søknad om støtte for landslagdeltagelse, Siw Almroth  

Informasjon  

Kommentar Søknad er sendt til Rita.  

Ansvarlig Styret  

Status Videreføres 

 

Sak 26/23-09 

Tittel Romeriksstevne 2024 

Informasjon Skal vi takke ja til å holde Romeriksstevne i 2024? 

Kommentar Spørsmål fra styret, hvordan var dugnadsinnsatsen? 

Ansvarlig Siw og Ingvild  

Status Videreføres 

 

Sak 26/23-10 

Tittel Kan den nye stigen bli stående i hallen vår? 

Informasjon Stigen er for tung til å flyttes, kan den få bo i hallen? 

Kommentar Forslag: Bytte på med stige og møne fra uke til uke, eller ulike perioder. Begge deler både 

møne og stige kan ikke stå i hallen på grunn av plassmangel.  

Ansvarlig Siw og Ingvild  

Status Ferdig 

 

Eventuelt  

 

Neste styremøte er mandag 9 oktober kl.19 

 

Ingvild Fremmerlid, sekretær NOHK 

Mogreina 28.08.2023 

  


